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 Dagsorden:  
 
1. Valg af dirigent og referent  

2. Bestyrelsens beretning  

3. Behandling af indkomne forslag. Hvad synes medlemmerne?  

- Nyt reglement for divisionsmesterskab. Kommentarer og proces før vedtagelse.  

- Forslag til indkøb af nyt materiel  

4. Godkendelse af klubbens regnskab  

5. Godkendelse af bestyrelsens budget og årskontingent  

6. Valg af formand  

7. Valg af kasserer  

8. Valg af 3-4 bestyrelsesmedlemmer  

9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen  

10. Valg af revisor og revisorsuppleant  

11. Udpegning af eventuelle udvalgsmedlemmer udenfor bestyrelsen  

12. Eventuelt 
 

__________________________________________________ 
 

Mødet blev i år afholdt i NOVO’s bygning NN2 beliggende Krogshøjvej 44 i Bagsværd. 

Jan Frank Nielsen sørgede for en fin rundvisning i bygningen inden mødestart. 

Mødet startede med at Jan Frank Nielsen på bestyrelsens vegne bød velkommen til de 17 

fremmødte til 8. møde efter klubsammenlægningen og foreslog Hans-Ole Ketting til 

dirigent og Per Lennart Johansson til referent. Forsamlingen accepterede begge forsalg. 

Hans-Ole Ketting konstaterede mødets lovlige indvarsling – og gav derefter ordet til Jan 
Frank for bestyrelsens beretning. 
 

Beretningen udsendes som bilag til referatet, men blev suppleret et lille suk over, at det 
skal være så svært at finde en kandidat til formandsposten. 
Det oplystes, at bestyrelsen er villig til at fortsætte i den nuværende form, hvis 
forsamlingen finder serviceniveauet tilfredsstillende. 
 



Jytte Sørensen anbefalede fortsat træningssamarbejde med Lyngby og det blev nævnt at 
Karl Åge/Lise havde arrangeret et løb i den sammenhæng. 
 
Jytte Sørensen arbejder i øvrigt på en klubløbsvejledning. 
 
Klubbens ambition for 2018 skal være forbliven i eller oprykning fra 3. division. 
 
Beretningen blev godkendt med akklamation. 
 
 
Ad pkt. 3. Forslag. 
 
Karl Åge Hald redegjorde for det komplicerede forløb omkring det nye forslag til reglement 
for divisionsmesterskab. Det ser ud til at være bragt på rette spor efter en ret katastrofal 
start. 
 
Det aftaltes, at Karl Åge fortsætter sin aktivitet i det nedsatte udvalg og efterfølgende 
holder os andre orienteret i passende omfang. 
 
Udvalgsarbejdet skal bl.a. omfatte konsekvensberegninger, vægtning af deltagere, 
færre/flere klasser og stævneafvikling. 
 
Mogens Hansen kommenterede, at det er et DIF mesterskab og at alle derfor skal 
behandles lige - selvom der er forskel på klubantal og deltagersammensætning i kredsene. 
 
 
Jan Frank redegjorde for bestyrelsens forslag om at nedsætte et udvalg til at indkøbe 
materiel for kr. 20.000. 
 
Det medførte en længere debat, som ikke medførte nedsættelse af et udvalg, men flere 
forslag til bestyrelsen bl.a.: 
 

- undgå indkøb af dyre ting, der kun skal anvendes få gange pr. år, dvs. afstemning 
efter det strategiske behov. Der er lånemuligheder i kredsen. 

- anskaffelse af letvægtstelt, helst stort og moderne 
- anskaffelse af 8 – 10 letvægtsstole 
- overvej at gøre deltagelse i divisionsmatcher gratis evt. blot billigere 
- tilskud til klubdragter  

 
Der omdeltes en udateret materielliste over indhold af depotet på Gl. Ellebjerg Station. 
 
Ad pkt. 4. Regnskab. 
 
Katrine Holst gennemgik det omdelte regnskab (som forevistes i underskrevet form). 
 
Største afvigelse fra budget var overskuddet, som p.gr. af arrangementet af en 
divisionsmatch var betydeligt større end forventet - kr. 24.543,74 mod kr. 5.000. 
 



Der er desuden foretaget den beslutning, at bestyrelsesdiæter afløses af dækning af 
afholdte udgifter – hvilket har affødt en besparelse på kr. 5.000. 
 
Ad pkt. 5. Budget og årskontingent. 
 
Der blev foreslået uændret kontingent og budgettet blev vedtaget enstemmigt. 
 
Ad 6. Valg af formand. 
 
Ingen kandidat. Kollektiv ledelse fortsætter. 
 
Ad 7. Valg af kasserer. 
 
Katrine Holst genvalgt. 
 
Ad 8. Valg af 3-4 bestyrelsesmedlemmer. 
 
Ana Magdalena Chirita blev genvalgt og Jytte Sørensen er indtrådt som fuldgyldigt 
medlem. 
 
Desuden fortsætter Jan Frank Nielsen og Jytte Eltang medens Tom P. Neesgaard 
fortsætter som støttende medlem uden deltagelse direkte i bestyrelsesarbejdet. 
 
Ad 9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 
 
Leif Pedersen blev genvalgt og Erik Roslyng blev nyvalgt. 
 
Ad 10. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
 
Ole Gold blev genvalgt og suppleantposten er vakant. 
 
Ad 11. Udpegning af eventuelle udvalgsmedlemmer udenfor bestyrelsen. 
 
Kurt Thuesen afgiver posten som indpisker for interne klubløb – erstatning blev ikke 
fundet. 
 
Se i øvrigt liste på hjemmesiden (Funktioner i FSK Orientering). 
 
Ad 12. Eventuelt. 
 
Lise Kolte foreslog undersøgelse af muligheden for et arrangementssamarbejde med 
Amager OK. 
 
Hans-Ole Ketting fandt det paradoksalt, at vi arrangerede skovcup, men ikke kunne finde 
ud af at arrangere egne løb. 
 
Jytte Eltang varetog hvervet med pokaloverrækkelser. Gelfield-pokalen til klubben med 
flest nye medlemmer måtte blive i skabet, da ingen var fundet værdig. 



 
Pan-figuren til den, der havde ydet en særlig stor indsats for FSK blev givet til Karl Åge 
Hald for indsatsen med hjemmeside, on line kursus og udvalgsarbejde. 
 
Lise Kolte fremsatte ønske om, at der oprettes D70-klasse i DM-stafet og evt. også D75. 
 
Niels Lind gjorde opmærksom på, at der i år afholdes WMOC i Danmark og at 
medhjælperarbejdet ofte kan være ganske underholdende. 
 
  
  
 
__________________________   _____________________ 
Referent Per Lennart Johansson  Dirigent Hans-Ole Ketting 
 


